

Austrian 

skylines

DAS BORDMAGAZIN VON **AUSTRIAN AIRLINES**


NOVEMBER/DEZEMBER 2012

06|12

destinations

- >>> BARCELONA
- >>> ST PETERSBURG
- >>> GRAN CANARIA
- >>> THESSALONIKI
- >>> ANTALYA

New York Now





DER KERN DER NATUR

Das Atelier Jungwirth in Graz zeigt bis 12. 1. 2013 die Schau „Duale Dolomiten“ mit Bildern des Fotografen Peter Mathis. Der Vorarlberger gilt als Spezialist für naturgetreue Sport- und Outdoor-Bilder. In der Ausstellung sind vor allem die Naturfotografien aus den Dolomiten zu sehen, die Peter Mathis seit 2009 für sein neuestes Buch „Visual Dualism - Dolomites“ aufgenommen hat. Sein genaues Auge für Lichtstimmungen und die Umgebung des Motivs werden komplettiert durch jede Menge Geduld - seine Bilder erfordern eine detaillierte Planung und Beobachtung.

/// THE HEART OF NATURE. *The Atelier Jungwirth in Graz is putting on the show “Dual Dolomites”, with images by photographer Peter Mathis, until 12 January 2013. The native of the Vorarlberg region is first and foremost a specialist in true-to-life sporting and outdoor images. First and foremost, the exhibition will feature the natural photography from the Dolomites that Peter Mathis has been collecting since 2009 for his latest book, “Visual Dualism - Dolomites”. His precise eye for lighting moods and the surroundings of the subject are complemented by a huge amount of patience - his pictures demand detailed planning and observation.*

www.atelierjungwirth.com